

TELESIN For Hero 12/11/10/9/8/MAX T12 Remote Controller T12遥控器 User Guide / 使用说明	Wearing The Remote 1. Thread the strap through the slots on the back of the remote. 2. Position the remote along the strap as shown. 3. Thread the end of the strap through the underside of the plastic ring. 4. Fold the strap back onto itself and use the hook and loop fasteners to secure the strap. Fold any excess strap back onto itself for addececurity. The Basics Power Button Mode Button Status Light Preset Button Shutter Button Wrist Strap Fixing Slot Anchor Point for Lanyard USB-C Port How to use 1. Powering On/Off Press and hold the power button for 3 seconds to power on/off. 2. Language Settings Press the Mode button [to select the previous one] Press the Preset button [to select the next one] Press the Shutter button [to enter] press the power button [to return] 3. Pairing (1) Press the power button to enter >settings >pairing new device. (2) Press the Shutter button to enter pairing mode.The remote control automatically searches for and connects to the nearest device. (3) Finally press the power button to return.
4. Camera Settings Press the mode button [to cycle] to the mode that you want. Press and hold the mode button for 4 seconds [to sleep/wake up] the camera. Press the Preset button [to see all the presets for the selected mode] 5. Start Capturing Press the Shutter button [to start capturing] Mark favorite moments by pressing the Mode button [on the remote] during recording. When the connected camera is nearby, press the Shutter button [to turn on the camera] and start capturing. Press the Shutter button [to end] 6. Charging Plug the charging cable into the charging slot. Connect the other end of the cable to a computer or other USB power source. Charging Time : 1.5h Usage Time : 5h * Please keep the charging device away from metal objects to prevent fire caused by short circuit. When charging, the screen lights up and the power indicator starts to work.	Warning Hazard warnings: A product that contains button or coin batteries must display a warning message. Warning: Contains button or coin cell battery. Hazardous if swallowed - see instructions. *Keep out of reach of children. Swallowing can lead to chemical burns, perforation of soft tissue and death. Severe burns can occur within 2 hours of ingestion. Seek medical attention immediately. All electric toys using replaceable button or coin batteries shall state the following warning in the instructions: *Warning: Dispose of used batteries immediately. Keep new and used batteries away from children. If you think batteries might have been swallowed or placed inside any part of the body, seek immediate medical attention.* FCC Caution This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. 15.21 Information to user. Any Changes or modifications not expressly approved by the partyresponsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. 15.105 Information to the user. Note: This equipment has been tested and found to comply with the limitfor a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If the equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: *Reorient or relocate the receiving antenna. *Increase the separation between the equipment and receiver. *Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. *Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. * RF warning for Portable device. The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

产品SKU:
S5-RMT-01-TGP

产品名称:
T12遥控器

物料代码:
ZK

物料名称: 说明书

材 质: 86g铜版纸

工 艺:

尺 寸: 102x80mm

制 图 人: 江虾仔

制图时间: 20240508

卡纸类生产检验标准

1. 包装盒尺寸允许误差范围±1mm。
2. 模切整齐，无爆边，无皱角，爆角。
3. 印刷清晰，颜色准确，无色系偏差，无墨点，脏污，允许走位±1.5mm。
4. 粘贴位齐平，无残胶，溢胶。
5. 划痕允许范围：A级面：无触感L≤20mm， w≤0.5mm， QTY≤1mm可接受，B级面：无触感L≤30mm， w≤1mm， QTY≤2mm可接受。

包装未注尺寸公差：

1. 外箱/纸板未注公差： ±3mm
2. 彩盒纸类未注公差： ±1mm
3. 吸塑未注公差： ±0.5mm
4. 丝印/雕刻纸板未注公差： ±0.2mm
5. 泡棉未注公差： ±0.5mm
6. 布包未注公差： ±1mm

深圳市泰迅数码有限公司
标准制表版本号: TX20240127

佩戴示意 1. 将搭接带穿过遥控器背面的槽位。 2. 沿搭接带调整遥控器(如图所示)。 3. 将搭接带的一端穿过塑料环的底部。 4. 将搭接带折回，并使用搭扣固定带背面搭接带，将所有多余的搭接带折回，以确保安全性。	功能概述 电源键 指示灯 模式键 工具键 拍摄键 手腕带固定槽 挂绳孔 USB-C充电口 使用方法 1. 开机/关机 长按3秒电源键，遥控器开机/关机。 2. 语言设置 按压模式键 [选上一个] 按压工具键 [选下一个] 按压拍摄键 [进入] 按压电源键 [返回] 3. 配对 (1) 按压电源键进入设置，选择配对新设备。	(2) 按压拍摄键进入配对模式，遥控器自动搜索并连接最近的设备。 (3) 按压电源键返回。 4. 相机设置 按压模式键 【切换】相机延时：录像或拍照模式 长按模式键4秒 【休眠/唤醒相机】 按压工具键 【进入子拍摄模式列表】 5. 开始拍摄 按压拍摄键 【开始拍摄】 录像时按压模式键 【收藏】精彩时刻 已连接的相机在附近时，按压拍摄键 【打开相机】并开始拍摄 再按压拍摄键 [结束] 拍摄 4. 充电 打开防水盖，将充电线插入遥控器，然后将 USB端口插到手机充电器的USB口上进行充电。 充电时间：1.5h 使用时长：5h * 请勿充电设备远离金属物品，以防短路引起火灾。充电时，屏幕亮起，电源指示灯开始工作。
免责声明 请仔细阅读本声明，一旦使用本产品，即视为对本声明的全部认可和接受。每次使用前，请仔细检查产品，若出现破损、变形，请勿使用。使用本产品，就意味着您认可并同意，您将对本产品的行为和可能产生的后果负全部责任。您承诺仅出于正当合法的目的使用本产品，您理解并同意，对于直接或间接使用本产品而造成的人员伤害、财产损失、损害、名誉、隐私或其他法律后果，泰迅数码有限公司（以下简称“Telesin”）将不承担任何责任。用户应谨慎阅读但不限于本文提及的使用注意事项，在国家法律法规范围内，本承诺解释权、修改权归 Telesin 所有。 www.telesin.com		